



HB GROUP

إرتقِ بطموحاتك
HIGH AMBITIONS

انضم إلى مجموعة حسني بي
JOIN HB GROUP





HB GROUP

نبذة عن تاريخ المجموعة BRIEF HISTORY

تأسست مجموعة حسني باي في عام ١٩٥٢ على يد السيد إبراهيم حسني باي، وانطلقت الشركة لتقدّم الخدمات اللوجستية، ثم تتطوّرت على مدى السنوات، وعدّلت تدريجياً أعمالها الأساسية ثمّ بلورتها بإطار جديد.

حققت مجموعة حسني باي الانتشار والاستمرارية خلال فترة طويلة من التوسّع المخطط بدقة والمدروس بعناية، ومن خلال برامج التنويع. تطوّرت المجموعة لتصبح الرائدة في إستيراد وتوزيع العلامات التجارية الأبرز في سوق السلع الاستهلاكية، الأزياء، المستحضرات الصيدلانية، البضائع، وقطاع الفواكه الطازجة.

مجموعة حسني باي معترف بها اليوم، على الصعيد الدولي، باعتبارها الشركة القابضة الخاصة الرئيسية في ليبيا. وهي تحظى على نطاق واسع من التقدير باعتبارها الشركة الرائدة في السوق في أنشطتها الجوهرية المتعددة للتجارة والتوزيع، كما وفي مناطق جغرافية متعددة. وما زالت المجموعة تثابر في اتخاذ مبادرات لتطوير نوعية أعمالها وحجمها. هذه المبادرات توسّع أنشطتها وتعمّقها، وتمكّن المجموعة من التوسّع.

HB Group was founded in 1952 by Ibrahim Husni Bey, primarily as a logistics company. It diversified rapidly over the years, gradually modifying and subsequently transforming its core businesses.

HB Group has achieved critical mass and continuity through a sustained period of carefully planned and managed expansion and diversification programs. It has evolved to become the pioneer importer and distributor of market leading brands in the Fast Moving Consumer Goods (FMCG) market, Fashion, Pharmaceuticals, Commodities and Fresh Fruits sectors.

Today, HB Group is recognized internationally as the premier private holding company in Libya. It has become widely acknowledged as a market leader in its numerous core trading and distribution activities, across multiple geographies, and it continues to take further quantitative and qualitative business development initiatives. These initiatives both broaden and deepen our activities, enabling the Group to expand.

هيكل مجموعة حسني بيّ

تشمل مجموعة حسني بي عددًا من الهيئات المستقلة التي تعمل في مختلف القطاعات الصناعية المتعددة.

تجاوز عدد الشركات الفردية العاملة حالياً الخمسين شركة، ويملك أفراد عائلة بي حصة كبيرة منها. معظم هذه الشركات متمركز في ليبيا، وأغلبها متعاون مع شركاء دوليين، ولكن نسبة الأنشطة الحالية والتي يتم تطويرها في أوروبا والشرق الأوسط وشمال أفريقيا في نمو مستمر.

مجموعة شركات HB تغطي القطاعات التالية:

« مواد البناء والمباني
« الشحن والنقل
« المأكولات والمشروبات
« العناية الشخصية
« عطور ومستحضرات التجميل
« المستحضرات الصيدلانية
« منتجات التنظيف
« فنون المائدة

HB GROUP STRUCTURE

HB Group is formed by a number of independent entities operating across multiple industrial sectors.

The number of individual companies currently in operation, and in which Bey family members have a significant stake, exceeds 50. Operations are predominantly based in Libya, typically in co-operation with international partners, but an increasing proportion of activities exist and are developing in Europe, Middle East and wider North Africa.

HB Group Companies cover the following sectors:

» Construction & Building Materials
» Shipping & Transport
» Food & Beverages
» Personal Care
» Perfume & Cosmetics
» Pharmaceuticals
» Cleaning Products
» Art of the Table

وظائف شاغرة انضم إلى مجموعة حسني بي

WE'RE HIRING! JOIN HB GROUP

نبحث دائماً عن موظفين في المجالات التالية:

We are always on the lookout for the following positions;

« التسويق	« المبيعات	» Sales	» Marketing
« المحاسبة	« الإدارة	» Administration	» Accounting
« إدارة المشاريع	« الموارد البشرية	» Human Resources	» Project Management
« المستحضرات الصيدلانية	« الشحن والنقل	» Shipping & Transport	» Pharmaceuticals
	« البناء	» Construction	

ومع ذلك، لا تتردد في إرسال سيرتك الذاتية إلى jobs@hbgroup.ly حتى لو لم تكن تبحث عن عمل في المجالات المذكورة أعلاه

However, please do send us your CVs if your desired position is not included to jobs@hbgroup.ly



إرتق بطموحاتك HIGH AMBITIONS

OVER 10 SECTORS
OVER 1000 PEOPLE
OVER 30 COMPANIES

انضم إلى مجموعة حسني بي WHY JOIN HB GROUP

هل تبحث عن وظيفة تشجّع الإبداع وتكافئ العمل الشاق؟ إذا كانت إجابتك نعم، فإستجابة مجموعة حسني باي إلى طلبك حتمية.

أضف إلى ذلك أن مجموعة حسني باي هي مجموعة تنمو وتزدهر بسرعة وقد تضاعفت اليد العاملة فيها ثلاث مرات في السنوات القليلة الماضية. فالعمل في مجموعة مماثلة يفتح أمامك فرص التقدّم بسرعة. كما أنك في مجموعة حسني باي، سوف تعمل جنباً إلى جنب مع أفراد ورواد الصناعة الدولية المعترف بهم كخبراء في مجالات اختصاصهم، وهم على إستعداد دائم للمساعدة في حل المسائل المعقدة التي تؤثر اليوم في الأعمال الليبية وهم جاهزون لمشاركتك في المهامات الصعبة مما يساعدك على اكتساب الخبرات.

نحن نكافئ الجهود والإبداع. ونؤمن بأن أمن ما في شركتنا هو أفرادها والمبادئ التي تأسست عليها المجموعة. نحن نبحت عن أكثر الناس موهبةً وطموحاً لتقديم أجود المنتجات والخدمات.

نأمل انضمامكم إلينا لننمو معاً

Are you looking for a career opportunity that encourages creativity and rewards hard work? If yes, then HB Group could be just what you've been looking for!

HB Group is an up and coming group and our workforce has tripled in the last few years. Working for such a fast growing group allows for many possibilities of advancement. At HB Group, you will work alongside international industry leaders and individuals, recognised as experts in their respective fields, to help solve complex issues affecting Libyan businesses today and be involved in challenging assignments helping you gain experience.

We reward efforts and creative thinking. We believe that our greatest assets are our people and the principles upon which our group was founded. We look for the most talented and ambitious people to deliver the highest quality products and services.

We hope you'll join us so we can grow together!



Head Office Soussa Street, Abou Nawwas, Gergaresh, Tripoli, Libya
T. +218 21 484 1488 **F.** +218 21 484 1491

Benghazi Office Andalous Street, Gwarsha, Benghazi, Libya
T. +218 61 222 8220 **F.** +218 61 222 6086